

# “我读·我看·我画”

## 图像小说比赛

同学们，你有很中意的小说吗？你受否曾想过把书中情节变成你笔下的人物？今天，就截取你中意小说的部分情节，让他们上演吧！

### 活动目的：

- (1) 提供学生展示创意和美学平台
- (2) 发掘学生能说“绘”道的潜能

### 比赛规则：

1. 作品以四格、六格或八格漫画的形式呈现，可以是手绘作品或电子绘图；
2. 作品内容须积极健康向上，并注明作品出处；
3. 作品不得盗用、剽窃抄袭他人作品，一经查出取消资格；
4. 作品可交至图书馆柜台。

### 奖励方式：

1. 每级选出佳作奖1名、优秀奖3名和入围奖5名；
2. 获奖学生可得到大众书局RM30、RM20或RM10书券，及奖状一张。

### 截稿日期：

2021年5月28日（星期五）

### 主办单位：

怡保培南独中 陈志成图书馆



# Graphic Novel Competition

*Students, do you have any favorite novels?  
Have you ever thought about turning the plot in the  
book into your character?*

*Today, just take part of the plot of your favorite.*

## **Objectives:**

- (1) Provide a platform for students to display creativity and aesthetics
- (2) Discover the potential of students in painting

## **Rules and Regulations:**

1. The works are presented in the form of four-frame, six-frame or eight-frame comics, which can be hand-drawn works or electronic drawings;
2. The content of the work must be positive, healthy and progressive, and the source of the work must be indicated;
3. The work shall not be misappropriated, plagiarized, and plagiarized works will be disqualified once found;
4. Works can be submitted to the library counter.

## **Awards:**

***Junior 1 to Senior 3***  
**Best Masterpiece Award (\*1) ,**  
**Excellence Award (\*3) ,**  
**Nomination Award (\*5).**

## **Closing Date:**

**28-05-2021 (Friday)**



**主办单位:**

**怡保培南独中  
陈志成图书馆**

